
97355

To: ) IEEE @minvws. ni];IEEE)BEEEDE @minvws.ni);INEEEDNNNN.
f{5.12¢)) @minvws.nl]
From: )
Sent: Fri 3/27/2020 8:53:12 AM

Subject: RE: Personele inzet project regionale aanpak COVID19 voor kwetsbareouderen

Received: Fri 3/27/2020 8:53:12 AM

ooo IEEE
Voor Eerste lijns verblijf (ELV) zijn inderdaad afspraken gemaakt en wordt er op basis van de triagefunctie een bekostigingstitel
gemaakt om bijv. mensen van en ziekenhuisbed in tijdelijk verblijf te zetten. Die werkzaamheden zijn volgens mij zo goed als

afgerond. en JEEESY weten dat wel. Een goed aanknopingspunt om daar ook voor Covid-19 patiénten plekken te

vinden. Zitten wel nog een aantal vragen achter, maar dat kunnen we beter ook met viv. IGE EEEed.

bespreken. Wat is de speelruimte.
Korte toelichting:
Eerstelijns verblijf (ELV) is bedoeld voor kwetsbare ouderen die tijdelijk niet meer of nog niet verantwoord in hun eigen
woonomgeving kunnen verblijven, maar waarvoor geen opname in het ziekenhuis (meer) nodig is tot max. 3 mnd. Er is dan 24-

uur verpleegkundige zorg in nabijheid. Is onder verantwoordelijkheid van de huisarts, maar dat kan ook een medisch specialist
zijn. Criterium is dus dart je kan inschatten of iemand ook weer naar huis zou kunnen gaan. Dat weet je vaak niet direct.

Coordinatiefuncties (een ziekenhuis transferverpleegkundige kan die bellen of er een ELV-bed beschikbaar is) zouden dan bijv.
naar ongelabelde bedden moeten kunnen verwijzen. Daarvoor lopen een aantal losse initiatieven (sommige goed andere

minder). Coérdinatiefuncties zijn vooralsnog bedoeld voor tijdelijk Zvw verblijf, maar gedacht wordt aan verbreding. DE

financiering t.a.v. de Wiz is dan nog niet geregeld ear EEEor IEEE ir bezig met een plan voor

verbreding waar ook de NZa een belangrijke rol speelt. Dat is niet stel op sprong.

van:IEEE<BEEEDM @minvws.ni>Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 09:04

Aan: ) BE ermine;ITEEENe inv;SE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Personele inzet project regionale aanpak COVID19 voor kwetsbare ouderen

Ha,

Dank voor je aanvulling en aanbod|EREgOver wie dit het beste kan doen heb ik geen concrete ideeen. Wellicht moeten we daar

maandag in het mt even over hebben als het over de afdelingen heen gaat?

lk heb wel even met over de inhoud gehad. Met name over mijn zorg dat we dit project niet te groot moeten maken. Maakt

het allemaal veel te complex en daarmee te lang om snel effect te hebben. BEEShad het beeld dat voor Z vooral belangrijk is hoe

je de codrdinatiefunctie financiert. En als er dan extra bedden bij moeten komen, hoe je die dan financiert. Hij verwees naar

recente afspraken/voorbeelden waar dit in regio’s al gebeurd. Daar zouden we bij kunnen aanhaken cq uitbreiden?

Groet,

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 17:37

Aan: ) <BEEEM@ minvws.ni>; HEE© minvws.ni>
cc: @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Personele inzet project regionale aanpak COVID19 voor kwetsbare ouderen

EEE}

[ 5.1.20 [FE wel gelijk over het verbreden in tijden van crisis. Het is zo dat de respijtzorg van gemeenten i.r.t. de

codrdinatiefunctie eigenlijk nog lang niet is gerealiseerd. VNG helpt niet echt en DMO is bezig om via de G40 een ingang te

vinden (los van Corona bedoel ik dan) om de coérdinatiefunctie te verbreden van ELV naar respijtzorg Fo stze
WIlz-spoed (andere richting voor verbreding) is dan overigens al verder. De NZa is aan het onderzoeken wat kan qua

financieringsstructuur, maar dat zit dus allemaal in de beginfase NEE ERE veten hiervan meer.

Ik zie dus ook dat erbij staat. Zij doet samen met

Maar de Wiz kan secundair in beeld kan komen bij palliatief terminale zorg is ook dan goed om te betrekken)
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en misschien respijtzorg als bijv. belangrijke mantelzorg wegvalt door Corona enBEX:iin dan dus aan te haken). Bijv.
iemand geeft aan niet gereanimeerd te willen worden en kan in een hospice/zorghotel |aatste zorg krijgen.

Ik wil best wel het clubje rond de codrdinatiefunctie ondersteunen met bijv. vooral maandag de komende tijd zit ik

heel lastig, maar verder valt het mee). Denk dat

voora) [EEKETRen
daar in de lead moet zijn. Wie weet is er een manier

om de coérdinatiefunctie gebruiken en een workaround voor de financiering te vinden bijv. Ik noem maar wat.

Groet

a

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:50

@minvws.nl>;EEELEB @ minvws.ni>Aan:

@ minvws.nl>CC

Onderwerp: RE: Personele inzet project regionale aanpak COVID19 voor kwetsbare ouderen

In ieder geval prettig dat we als verstandige types worden neergezet.
Alleen land het hele principiéle punt blijkbaar nog steeds niet. We hebben het hier over Zvw zorg en niet over Wiz zorg en moet

je er dus geen Wiz mensen op zetten.

Heel mooi initiatief om kennis te verbreden maar niet in tijden van crisis.

Dit betekent dat je er echt andere mensen op moet zetten:

Bekostiging: CZ en PZO. Mogelijk met Ingeborg als aanvulling voor de bekostiging van de codrdinatie enEE om de samenhang
met de inkoop te borgen. Nu staan en ik genoemd maar dit lijkt me dus heel onlogisch.

£ Zij zich met MSZ en ELV bezig houden.

vorm van verblijfszorg en zien we het als MSZ. In het plan wordt de financiering van huisvesting en zorg uit elkaar getrokken.
Als het verblijfszorg is, dan is dit heel onlogisch. Hierdoor hebben we dus wel eerst antwoord nodig over de aanspraak.
Eigen betalingen: ERE
Communicatie: DMO/CZ/DCO en misschien LZ

Organisatiestructuur: CZ

Hoe zie jij het zelf?

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:36

Aan: 5.1.2e ) JEN @ minvws.ni>;IEEESEE @minvws ni>

CC: 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Personele inzet project regionale aanpak COVID19 voor kwetshare ouderen

Zie gedachtenIEE oor inzet [EXER en SPE Hoe Kijken jullie daar tegen aan?

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry com)

van: "IESE"<BEEEETNinv ws ol>
Verzonden: 26 mrt. 2020 15:30

Hoi,

Even in de snelheid.
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Ik wil onderdelen van mijn project bemensen met verstandige types.

Ik heb daarom een opzetje gemaakt in totale onwetendheid of deze mensen Uberhaupt beschikbaar zijn. Inderdaad, normaal had

ik jullie stuk voor stuk netjes gebeld...

Zouden jullie willen laten weten of inzet van deze mensen realistisch is op korte termijn?

Waar nodig hoor ik graag een alternatief. Overigens is een aantal mensen al aan de slag...

Dank voor het meedenken en de snelle reactie.


